



KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI
MINISTRY OF INTERNATIONAL TRADE AND INDUSTRY

Aras 28, Menara Perdagangan Antarabangsa dan Industri,
No. 7, Jalan Sultan Haji Ahmad Shah, 50480 Kuala Lumpur
MALAYSIA

Tel : 603 8000 8000
Faks : 603 6206 4693
Laman Web : www.miti.gov.my

Rujukan : O-02370450

Tarikh : 15-09-2021



PPN

KEPADA SESIAPA YANG BERKENAAN

Tuan/Puan,

PENGESAHAN PENDAFTARAN SYARIKAT DI DALAM SISTEM MITI - COVID-19 INTELLIGENT MANAGEMENT SYSTEM (CIMS)

Pendaftaran Syarikat **IKHWANART ENTERPRISE** di dalam Sistem **KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI (MITI) - COVID-19 INTELLIGENT MANAGEMENT SYSTEM (CIMS)** adalah dirujuk.

2. Dengan ini, berdasarkan maklumat yang dikemukakan oleh Syarikat, disahkan bahawa Syarikat **IKHWANART ENTERPRISE** telah berdaftar di Sistem MITI - CIMS dengan maklumat yang berikut:

Nama Syarikat	: IKHWANART ENTERPRISE
Alamat	: 346, JLN SERI MAMBAU A13, TAMAN SERI MAMBAU,, 70300, NEGERI SEMBILAN
Kementerian / Agensi Pelulus	: Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna
Kluster	: Peruncitan / Pengedaran / Pemborongan
Sektor	: E-Dagang (Semua Kategori)
Sub-sektor	: -

3. Sehubungan dengan ini, berdasarkan kepada maklumat dan Akujanji yang dikemukakan oleh Syarikat, adalah dimaklumkan bahawa Syarikat **IKHWANART ENTERPRISE** adalah dibenarkan beroperasi dalam tempoh PPN bermula **5 Julai 2021** dengan mematuhi *Standard Operating Procedure (SOP)* Am yang dikeluarkan oleh Kerajaan Malaysia.

4. Walau bagaimanapun, kelulusan ini adalah tertakluk kepada **senarai aktiviti yang dibenarkan bagi negeri-negeri yang berada dalam fasa PPN** seperti berikut:

(Sektor selain Sektor Sukan dan Rekreasi)

- i. **PPN FASA 1:** Dibenarkan beroperasi seperti biasa dengan kapasiti jumlah pekerja **60%** bagi syarikat yang beroperasi di negeri-negeri **yang berada dalam senarai PPN Fasa 1** sahaja. Senarai aktiviti yang dibenarkan beroperasi adalah seperti di SOP Am MKN PPN Fasa 1.
- ii. **PPN FASA 2:** Dibenarkan beroperasi seperti biasa dengan kapasiti jumlah pekerja **80%** bagi syarikat yang beroperasi di negeri-negeri **yang berada dalam senarai PPN Fasa 2** sahaja. Senarai aktiviti yang dibenarkan beroperasi adalah seperti di SOP Am MKN PPN Fasa 2.
- iii. **PPN FASA 3:** Dibenarkan beroperasi seperti biasa dengan kapasiti jumlah pekerja **80%** bagi syarikat yang beroperasi di negeri-negeri **yang berada dalam senarai PPN Fasa 3** sahaja. Senarai aktiviti yang dibenarkan beroperasi adalah seperti di SOP Am MKN PPN Fasa 3.

(Sektor Sukan dan Rekreasi)

- iv. **PPN FASA 2 DAN 3:** Pengoperasian fasiliti sukan dan rekreasi serta kehadiran pekerja di bawah Pelan Pemulihan Negara (PPN) adalah **TERTAKLUK** kepada **SOP Am Sektor Sukan dan Rekreasi mengikut fasa tertentu**. Kebenaran beroperasi dan kehadiran pekerja di bawah SOP Am Sektor Sukan dan Rekreasi mengikut fasa hendaklah dirujuk di portal www.mkn.gov.my atau www.kbs.gov.my.

5. MITI ingin menegaskan kewajiban dan kebertanggungjawaban pihak industri untuk mematuhi arahan PPN dan SOP yang ditetapkan oleh Kerajaan. MITI dengan kerjasama Pihak Berkuasa Negeri (PBN) akan menjalankan penguatkuasaan secara berkala di sepanjang tempoh PPN ke atas syarikat-syarikat untuk memastikan pematuhan SOP dan akan mengambil tindakan mengkompau kesalahan selaras dengan Seksyen 25, Akta Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit (Akta 342). Majikan yang didapati melanggar dan tidak mematuhi SOP akan dikenakan tindakan undang-undang termasuk menutup premis berkenaan.

Sekian, terima kasih.

KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI (MITI)

Surat ini adalah cetakan komputer dan tandatangan tidak diperlukan